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Vragen van gemeenteraadsleden Gemeenteraad 

 
Onderwerp: 
 

Hoogspanningslijnen  

Datum 14 juli 2016 
Partij: SP 
  
Bijlage: 28 
Ingekomen brief griffie: 15 juli 2016 
Antwoord college:  
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Er is een nieuwe berekening uitgevoerd voor de magneetveldzone van de hoogspanningslijnen op 
Brandevoort. Omdat het college aan de strengste eisen wil voldoen leidt de nieuwe berekening tot de 
conclusie dat één hoogspanningslijn ondergronds moet gaan. 
 
Niet alleen op Brandevoort maar ook op andere plekken in de stad (Dierdonk, Rijpelberg) lopen 
hoogspanningslijnen. 
 
 
VRAGEN 
 

1. Is deze nieuwe berekening ook uitgevoerd voor andere plekken in de stad waar hoogspanningslijnen 
lopen? 

2. Kunt u toelichten waarom deze nieuwe berekening op Brandevoort tot maatregelen leidt en op 
andere plekken niet? 

 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de SP-fractie 
Hans Verbakel 
 


